
Rondvraag Cie MME d.d. 16-11-2015 

De fractie van GroenLinks heeft een rondvraag ingediend naar aanleiding van het jeugddebat 

afgelopen vrijdag ( 6-11-2015)  

Op vrijdag 6 november vond in de Statenzaal het Provinciaal Jeugddebat plaats. Eén van de 
groepen (middelbare) scholieren die hier aan meedeed kwam met het idee van een meldpunt 
voor verkeersonveilige situaties, met name gericht op het verbeteren van de 
verkeersveiligheid voor fietsers. Dit idee sprak veel van de aanwezige Statenleden aan. Naar 
aanleiding hiervan heb ik de volgende vragen aan GS: 
- Bestaat er op dit moment een dergelijk meldpunt bij de provincie en of bij de gemeentes in 
de provincie? 
- Zo ja, wat zijn de ervaringen hiermee en hoe wordt dit bekend gemaakt bij scholieren en hoe 
zou dat nog kunnen worden verbeterd? 
- Zo nee, zou de provincie een dergelijk meldpunt kunnen oprichten? 

 


